
PROTOKÓŁ 

z obrad XXIII Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 28 września 2018 roku 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 900 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XXIII Sesji 

Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował                          

o możliwości wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Informacja z realizacji budżetu za Gminy za I półrocze 2018 r.: 

1) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy                     

o przedłożonej przez Wójta Gminy Radziejów informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2018 roku. 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Radziejów, 

2) zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie gminy Radziejów, 

3) zmiany Uchwały Nr XIX/208/2017 Rady Gminy Radziejów z dnia 

27.12.2017 r. w sprawie gminnego Programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii, 



4) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Radziejowie, 

5) obniżenia wysokości wynagrodzenia dla Wójta Gminy Radziejów, 

6) zmiany Uchwały Nr XX/2017/2018 Rady Gminy Radziejów z dnia 27 

marca 2018 r. w sprawie okręgów wyborczych,  

7) zmiany Uchwały Nr XIII/120/2012 Rady Gminy Radziejów z dnia 26 

czerwca 2012 r. w sprawie uchwalenia statutu gminy Radziejów, 

8) zmian w budżecie, 

9) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

IV. Składanie wniosków i interpelacji. 

V. Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad I. Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     
w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym Sesja 
jest prawomocna do podejmowania uchwał.  
 
Proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
Sekretarzem sesji wybrany został jednogłośnie radny Radosław Linowiecki. 
 
Ponadto poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest do wglądu. 
 
Ad II) Uchwałę Nr 2/1/2018 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 21 sierpnia 2018 roku w sprawie wyrażenia 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonej przez Wójta 
Gminy Radziejów informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze 
półrocze 2018 roku odczytała sekretarz Arleta Brochocka-Śliwiak. (szczegółowe dane 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad III, 1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ustalenia maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Radziejów odczytał 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. III, 2) Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 
podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Radziejów odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

Ad. III, 3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/208/2017 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 27.12.2017 r. w sprawie gminnego Programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 
odczytał Wiceprzewodniczący Mirosław Kołodziejczyk. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski zapytał z ilu członków składa się Komisja. 
 
Kierownik GOPS Elżbieta Radzimska odpowiedziała, że z 7 osób. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. III, 4) Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Radziejowie odczytał Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. III, 5) Projekt uchwały w sprawie obniżenia wysokości wynagrodzenia dla 
Wójta Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Mirosław Kołodziejczyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 0 radnych, 15 radnych głosowało przeciw. Uchwała nie została podjęta 

jednogłośnie. 

 
Ad. III, 6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/2017/2018 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 27 marca 2018 r. w sprawie okręgów wyborczych odczytał 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Przerwa 930 

Wznowienie obrad 940 

 

Ad. III, 7) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/120/2012 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie uchwalenia statutu gminy 
Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że w projekcie uchwały jest o utworzeniu 
Klubu Radnych przez 4 radnych, a w nowej ustawie jest zapis, że Klub może 
utworzyć 3 radnych. Poprosił o uwzględnienie tej uwagi. Dodał, aby 



przewodniczący komisji rewizyjnej był wystawiany przez największą opozycyjną 
partię. 
 
Sekretarz Gminy w ramach wyjaśnień poinformowała, że część tych zapisów wynika 
wprost z ustawy i nie należy tych zapisów dublować.  
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych, 2 radnych się wstrzymało. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. III, 8) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie odczytał Przewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. III, 9) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław Kołodziejczyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. IV, V) Radny Krzysztof Nowowiejski zapytał o termin realizacji dróg. 

 

Wójt odpowiedział, że drogi zostaną wykonane do kwietnia 2019 roku, a ich 

pierwsza warstwa zostanie położona w tym roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski podziękował wójtowi za 

owocną współpracę oraz pozyskanie środków unijnych. 

 

Wójt dodał, że wszystkie inwestycje udało się zrealizować dzięki owocnej 

współpracy. Okres obecnej kadencji był bardzo owocny. Wszystkim kandydującym 

w wyborach życzył sukcesu. 

 
Ad. VI) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1025 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                            Radosław Linowiecki 

 


